
Zápis schůzky školské rady ze dne 23. 10. 2014 

 
 

Přítomni za ŠR: Marie Čechová, Ing. Jan Kubín, Mgr. Filip Hedvičák, Soňa Václavíková 

 

               za ZŠ: Mgr. Zdeněk Vinklář 
 

 

 

 

Body programu: 

 

1. Schválení výroční zprávy o činnosti školy ve školním roce  2013/2014. 

 

2. Odstoupení Kozykové Kateřiny na její vlastní žádost. Zároveň pan učitel Hedvičák podal 
návrh na novou členku školské rady - paní  Kázmerovou Janu. Tento návrh byl jednohlasně 
schválen. 

 

3. Pan učitel Hedvičák popsal výlet do Londýna, který byl hrazen z grantů obce.  Zároveň 
nevyloučil, že se v budoucnu bude konat další výlet. 
 

4. Proběhla diskuse o tom, že nám před školou občas vysedávají zvláštní individua. Proto jsme 
řešili, zda by nebylo vhodné nechat lavičky u vchodu do školy sledovat kamerovým 

systémem. Pan učitel Hedvičák přislíbil, že se poohlédne po vhodných zařízeních podobného 
typu a vypracuje návrh na příští školskou radu. Popřípadě by se tento kamerový systém mohl 
použít i jako další sledovací zařízení pro Tuláčkovu náves.  
 

5. Pan Kubín se ptal,  zda je něco potřeba pro školu koupit nebo zařídit. Padl návrh o zkvalitnění 
WI – FI systému. V této věci se zkusí oslovit opět Jirouš Jakub, který pro školu v minulosti už 
dělal. 
 

6. Pan učitel Hedvičák by rád pro svoji třídu získal notebooky. Návrh se neshledal s úplným 

souhlasem. Padl návrh spíše na tablety. Pan Hedvičák tedy zkusí najít zajímavou nabídku 
tabletů a také projde recenze na školy, které nabízení výuku především počítačovou cestou.     
 

 

 

 

Zápis vypracovala: Václavíková Soňa 

 


